
PROTOKÓŁ Nr 39/21 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik 

w dniu 28 czerwca 2021 roku 

 

     Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.  

     W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marcin Urbański – Wójt Gminy 
2. Pan Marcin Jerzy Czerwiński – Zastępca Wójta 

3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska- Skarbnik Gminy 

4. Pan Piotr Wysocki- Sekretarz Gminy 
5. Pani Irena Wysocka – Dyrektor GBP w Mielniku 

6. Pani Katarzyna Warszycka – Kierownik GOPS w Mielniku 

7. Pan Damian Sypek- Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku 
8.  Pan Michał Baranowski –Dyrektor GOKSiR-u w Mielniku  

9. Pan Tomasz Gorochowicz – Kierownik referatu IR Urzędu Gminy Mielnik 

10. Pani Elżbieta Kwiatkowska – pracownik ZGK w Mielniku  

 

Obradom wspólnego posiedzenia Komisji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy  

pan Artur Gacki. 

Porządek posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XXIII sesji Rady Gminy 

Mielnik: 

1.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021, 

1.2. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2021-2030, 
1.3. w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Mielnik, 

1.4. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Mielnik wotum zaufania, 
1.5. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Mielnik za rok 2020, 

1.6. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, 
1.7. w sprawie pomników przyrody występujących na terenie Gminy Mielnik, 

1.8. w sprawie użytków ekologicznych występujących na terenie Gminy Mielnik, 

1.9.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej oznaczonej nr geodezyjnym 5196/69, obręb 
Mielnik, 

1.10. w sprawie zmiany w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Mielnik, 
1.11. o zmianie uchwały Nr XXI/157/21 Rady Gminy Mielnik z dnia 18 lutego 2021 r.  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2021, 

1.12. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu, 
1.13. w sprawie określenia wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 

1.14. w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku energetycznego. 
2. Przygotowanie Gminy Mielnik do sezonu turystycznego. 

3. Informacja z wykorzystania wypracowanej nadwyżki realizacja zapisów uchwały nr XXII/170/21 

Rady Gminy Mielnik z dnia 26 kwietnia 2021r. w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 
budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w Mielniku z obowiązku wpłaty nadwyżki 



środków obrotowych do budżetu Gminy Mielnik i ocena działalności Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Mielniku. 

4. Zakończenie posiedzenia. 
 

Pracownicy Krajowego Zasobu Nieruchomości zapoznali Radnych z ofertą nawiązania współpracy  w 
zakresie polityki mieszkaniowej państwa. Przedstawili zasady działania programu społecznego 

budownictwa mieszkaniowego tzw. SIM w celu nawiązania ewentualnej współpracy i pomocy w 

pozyskaniu środków na budowę domów/mieszkań jednorodzinnych z wykorzystaniem Gminy 

Mielnik.  
(oferta współpracy w zał. do protokołu)  

Do punktu 1.1. 

 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 przedstawiła  

pani Małgorzata J. Szymańska Skarbnik Gminy. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Pani Skarbnik poinformowała radnych o: 

1) zwiększeniu planu dochodów budżetowych: 

- 6.680 zł środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na transport osób mających trudności w 

samodzielnym dotarciu do punktów szczepień, 

- 7.006 zł dotacja celowa z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego – zwrot z budżetu państwa części 

wydatków gminy wykonanych w ramach funduszu sołeckiego, 

- 61.197 sprzedaż działki stanowiącej mienie gminy w m. Mielnik;  

- 44.000 zł dotacja celowa z Urzędu Marszałkowskiego – zakup agregatów prądotwórczych, 

- 60.499 zł dotacja celowa z Urzędu Marszałkowskiego na usuwanie wyrobów zawierających azbest, 

- 10.000 zł dochody ze sprzedaży usług w zakresie organizowania transportu lokalnego, 

- 12.000 zł dotacja celowa z Powiatu Siemiatyckiego na realizację porozumienia w zakresie 

utrzymania poboczy dróg powiatowych oraz czystości nawierzchni jezdni i zieleni ul. Brzeska i 

Królewska w Mielniku,\ 

- 13.080 zł dotacja celowa na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe oraz sfinansowanie kosztu ich zakupu, 

- 20.000 zł podatek z czynności cywilnoprawnych, 

- 4.000 zł wpływ z opłaty skarbowej, 

- 2.000 zł odszkodowanie od ubezpieczyciela za uszkodzenie mienia (ogrodzenie w m. Maćkowicze), 

- 20.000 zł środki z Nadleśnictwa Nurzec na remont drogi w Niemirowie, 

2) zwiększeniu planu wydatków budżetowych:  

- 6.680 zł środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na transport osób mających trudności w 

samodzielnym dotarciu do punktów szczepień, 

- 10.000 zł na podjęcie działań promocyjnych mających na celu zwiększenie liczby mieszkańców 

poddających się szczepieniu przeciw COVID-19, 



- 393.000 zł dotacja celowa z Urzędu Marszałkowskiego na „Rewitalizację przestrzeni publicznej w 

Mielniku teren po byłym Przedszkolu na cele rekreacyjno-sportowe oraz wypoczynkowe”, 

- 7.000 zł wykonanie dokumentacji projektowej - rozbudowa wodociągu w m. Wajków. 

Dyskusja:  

Pan Wójt – poinformował, że Gmina zostanie obciążona kosztami wykonania dokumentacji budowy 

wodociągu w Wajkowie. Koszt budowy wodociągu pokrywa wykonawca. 

Jest zainteresowanie wśród właścicieli działek z ulic Dębowej i Granicznej w Mielniku na 

wybudowanie wodociągu i również chcą partycypować w kosztach. 

Pan Wójt – jeżeli będą środki w Urzędzie Marszałkowskim na zadania związane z budową 

wodociągu będziemy się o nie starać. Wybudowanie wodociągu to są ogromne koszty. 

Przewodniczący Rady – może w Mielniku należy wykonać wodociąg, a nie w Wajkowie.  

Pan Wójt – to są doraźne rozwiązania. Jeden z mieszkańców z ulicy Dębowej wybudował wodociąg 

227 m.b.. 

Pani radna Alicja Sawczuk zaproponowała ujednolicenie standardów budowy wodociągów np. po 

stronie gminy – projekt i budowa, a po stronie inwestora/strony zainteresowanej wodociągiem zakup 

materiałów. 

Pan Wójt – mieszkaniec Radziwiłłówki również sam poniósł koszty budowy wodociągu 500 m.   

Pan radny Jarosław Selwestrowicz – czy zostało podpisane porozumienie pomiędzy gminą, a 

inwestorem? 

Pan radny Leszek M. Karbowski – gminy mają to zadanie wpisane jako własne.  

Pan Tomasz Gorochowicz – jest to rozbudowa wodociągu w m. Wajków. Inwestor jest 

zainteresowany i chce partycypować w kosztach budowy wodociągu. 

- 400.000 zł dotacja celowa dla Województwa Podlaskiego na remont drogi wojewódzkiej Nr 658 

wraz z ciągiem pieszo-rowerowym na odcinku Olchowicze-Homoty, 

- 100.000 zł roboty dodatkowe – przebudowa drogi gminnej ul. Sadowa w Mielniku, 

Dyskusja:  

Pan radny Leszek M. Karbowski – przy remoncie ulicy Sadowej nie została ujęta przebudowa 

wodociągu. Zasuwy wodociągowe są ułożone w jezdni. Jeżeli będzie awaria i niezbędna okaże się 

wymiana zasuwy, trzeba będzie wycinać asfalt i na nowo go zalać. Należy przenieść z części jezdni 

zasuwy i ułożyć je w części chodnika. Podniesie to koszt inwestycji, ale poniesiony koszt będzie 

niewspółmierny z późniejszymi kosztami usunięcia ewentualnych awarii.  

Pan radny Jerzy Weremjewicz – jaki jest koszt zasuwy?  

Pan Tomasz Gorochowicz – na ulicy Białej w Mielniku był przekładany wodociąg i inwestor był 

bardzo zdziwiony zakresem tych prac. Świadomie zrezygnowaliśmy z przekładania wodociągu na 

ulicy Sadowej w Mielniku. W jezdni ulicy Sadowej nie tylko ułożony jest wodociąg, ale również nitka 

gazu i sieć kanalizacja.  

Pan radny Leszek M. Karbowski – chodnik jest częścią drogi i wodociąg można ułożyć w chodniku. 

Prace wykonane podczas budowy powinne być wykonywane solidnie od samego początku, wtedy jest 

gwarancja bezpieczeństwa.  

Pan radny Kamil A. Zalewski – jaki jest koszt wycięcia asfaltu? 



Pan radny Leszek M. Karbowski – zwracam uwagę, że później będzie duży koszt. 

Pan Tomasz Gorochowicz – jeżeli mamy pieniądze, możemy zmienić zakres prac. Proszę zauważyć, 

że ulica Sadowa - to duży odcinek.  

- 150.000 zł przebudowa i modernizacja ulic w Mielniku ul. Tarasowa, 

Dyskusja:  

Pan radny Leszek M. Karbowski – a co się dzieje z remontem drugiej części ulicy Białej? 

Pani Skarbnik – ilość posiadanych środków jest za mała na wykonanie wszystkich zadań ujętych w 

kosztorysie.  

Pan Wójt – otrzymałem odpowiedź od Wojewody Podlaskiego, że drogi które nie łączą miejscowości 

dotacji nie otrzymam. 

Pani radna Alicja Sawczuk – a na drogę do Wajkowa?  

Pan Wójt – rozmawiam ze Starostą Siemiatyckim o drodze do Wajkowa przy każdej nadarzającej się 

okazji. Powiat przy remontach dróg powiatowych z innymi gminami z powiatu partycypuje w 

kosztach 50% na 50%, a z nami nie. Nie będzie już remontu dróg powiatowych, gdzie gmina Mielnik 

dofinansowała remont w 90%, a powiat 10%. Ułożenie nawierzchni drogi powiatowej 2,5 km drogi 

kształtuje się na poziomie 2.500.000 zł – to jest zadanie powiatu, a nie gminy. Mamy nasze zadania 

gminne do realizacji. Jeżeli zdecydujemy się na realizację zadań powiatowych, to kosztem realizacji 

naszych zadań. 

Pan radny Kamil A. Zalewski – przed wyborami będzie ranking co zostało wykonane. 

- 4.100 zł dotacja celowa jednostkom OSP z terenu Gminy Mielnik – dofinansowanie zakupu sprzętu, 

- 5.000 zł dotacja celowa dla Komendy Powiatowej Policji w Siemiatyczach na zakup samochodu 

operacyjnego, 

- 6.680 zł wydatki związane z organizacją telefonicznego punktu zgłoszeń potrzeb transportowych i 

informacji o szczepieniach – wynagrodzenie koordynatora wraz z pochodnymi, koszt paliwa i usług 

telekomunikacyjnych, 

- 74.499 zł zakup usługi związanej z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z ternu Gminy 

Mielnik, 

- 52.000 zł zakup agregatu prądotwórczego przy wsparciu dotacją z Urzędu Marszałkowskiego, 

- 12.000 zł wydatki związane z utrzymaniem dróg powiatowych oraz czystości nawierzchni jezdni i 

zieleni na ul. Brzeskiej i Królewskiej w Mielniku, 

- 131 zł zakup podręczników, materiałów edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych oraz 

sfinansowanie kosztów tego zakupu z dotacji,  

- 50.793 zł zakup usług remontowych dróg gminnych, 

- 100.000 zł modernizacja budynku gminnego przy ul. Granicznej w Mielniku – utworzenie 

Dziennego Domu Pomocy Senior + w m. Mielnik, 

Pan Zastępca Wójta, odniósł się do tematu modernizacji budynku gminnego przy ul. Granicznej. 

Środki finansowe są przewidziane na remont w wewnątrz budynku. W celu poprawy estetyki budynku 

i całego placu, otoczenia trzeba będzie dołożyć z budżetu gminy.  

- 21.000 zł modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w Wilanowie – utworzenie Klubu Senior+ w 

Wilanowie, 



- 3.000 zł wydatki związane z utrzymaniem Klubu Senior+ w Niemirowie, 

- 700.000 zł kredyt,  

Pan Wójt – zostanie zaciągnięty kredyt w wysokości 700.000 zł. Są takie zadania, których nie da się 

przewidzieć i takim zdaniem jest wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi wojewódzkiej  

Nr 658 w kierunku Grabarki. Droga jest bardzo ruchliwa i niebezpieczna. Zostało potwierdzone 

poprzez natężenie ruchu na tej drodze, ilość wypadków, kolizji, itp. Udało się przeforsować wniosek o 

wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu tej drogi w Urzędzie Marszałkowskim i warto 

skorzystać z tej możliwości. Inwestycja ta nie została ujęta w naszym budżecie. Należy ująć tę  

inwestycję i niestety, ale jesteśmy zmuszeni zaciągnąć kredyt, żeby rozpocząć inwestycję. Całkowity 

koszt inwestycji wynosi 800.000 zł., Gmina Mielnik ma dołożyć 400.000 zł. Szerokość ścieżki pieszo-

rowerowej będzie wynosić 2,5 m, oddzielona będzie pasem zieleni od jezdni, zlewnie będą otwarte i 

zamknięte. Ścieżka zaprojektowana jest po prawej stronie drogi. Jeżeli jest ułożony chodnik, ścieżki 

pieszo-rowerowej na tym odcinku nie będzie. W tym roku ścieżka pieszo-rowerowa zostanie 

wykonana od skrzyżowania w m. Olchowicze do skrzyżowania w m. Homoty. 

Pan Kamil A. Zalewski – do kogo należy zadanie o dofinansowaniu zakupu samochodu dla Policji? 

Pan Wójt – rozmawiając z Komendantem wynegocjowałem dofinansowanie samochodu do kwoty 

5.000 zł.  

Pan Kamil A. Zalewski – była mowa, że jak będzie posterunek Policji w Mielniku to nie będzie 

dofinansowań Komendy Powiatowej Policji w Siemiatyczach.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał, o ile możemy zejść z kredytu? 

Pani Skarbnik Gminy – przedstawiła rozdysponowanie kredytu na m.in. zadania takie jak:  

1) prace nad „Rewitalizacją przestrzeni publicznej w Mielniku teren po byłym Przedszkolu na 

cele rekreacyjno-sportowe oraz wypoczynkowe”, 

2) roboty dodatkowe na ulicy Sadowej w Mielniku. 

Pan Wójt - jesteśmy zakładnikami moich poprzedników. Mamy pieniądze z zewnątrz na realizację 

inwestycji, ale musimy zaciągnąć kredyt, aby spłacić kredyt.  

Pani Skarbnik – budżet jest tylko planem, teraz jesteśmy zmuszeni dokredytować budżet na 

realizację inwestycji. Jeżeli nie zabezpieczymy pieniędzy to Wójt nie podpisze umowy. 

Pan Wójt – nie mamy już żadnych możliwych do przesunięcia zaplanowanych inwestycji, a zarazem 

do przesunięcia środków w budżecie. Rezerwa została ruszona na realizację drogi w miejscowości 

Sutno. 

Pan radna Alicja Sawczuk – planowany kredyt będzie w wysokości 700.000 zł. Rozdysponowanie 

zaciągniętego kredytu będzie na następujące zadania:  

1) 400.000 zł – współfinansowanie budowy ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi 

wojewódzkiej w kierunku Grabarki, 

2) 100.000 zł – roboty dodatkowe na ul. Sadowej w Mielniku, 

3) 100.000 zł – remont – modernizacja ulicy Tarasowej w Mielniku, 

4) 100.000 zł - utworzenie Dziennego Domu Pomocy Senior + w m. Mielnik 

Możemy przesunąć w czasie realizację zadania - modernizacja ulicy Tarasowej? 

Pan Wójt – ulica Tarasowa będzie już przekładana trzeci raz. 



Pan radny Kamil A. Zalewski – może zrezygnujemy z dofinansowania zakupu samochodu dla 

Komendy Powiatowej Policji w Siemiatyczach w kwocie 5.000 zł? 

Pan Wójt – zakupiony samochód zostanie przekazany w użytkowanie do posterunku Policji w 

Gminie Grodzisk lub Gminie Nurzec Stacja. 

Komisje przy obecności 14 radnych, 14 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy. 

Do punktu 1.2. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2021-

2030 przedstawiła pani Skarbnik Gminy. 
(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Pan radny Leszek M. Karbowski – zwrócił się z pytaniem, czy z wodą w Rubinku było coś robione? 

Miał być oczyszczony. 

Pan Wójt – wszyscy pamiętamy wiosnę i wodę, która była na samym wjeździe do Topoliny. Woda z 

rzeki przyniosła różne roślinności i naniosła muł z rzeki Bug. Zabiegi, które zostały wykonane  

tzw. bomby, które miały za zadanie oczyścić wodę poszły na marne. Strażacy wraz z pracownikami 

GOKSiR-u wybierali zgromadzone błoto-muł z Rubinka.  

Pan radny Leszek M. Karbowski –  woda jest brązowo-czarna.  

Pan Sekretarz Gminy – napłynęła woda z rzeki i jeszcze nie osiadły drobiny mułu rzecznego. 

Pan radny Leszek M. Karbowski – może należy zastosować kaskadowy dopływ wody z rzeki? 

Pan Wójt – są dwa uskoki. Woda się jeszcze nie ustała.  

Pan radny Jerzy Weremjewicz – wiosną Bug wylewa. Jest to syzyfowa praca. Nic z tego nie będzie.  

Pan radny Kamil A. Zalewski – w sezonie letnim z Rubinka korzystają mieszkańcy i turyści.  

 

Komisje 12 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2021-2030. 

 

Do punktu 1.3. 

 
Projekt uchwały w sprawie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Mielnik 

przedstawił Sekretarz Gminy.  

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Pan radny Witold Pawluczuk – zwrócił się z pytaniem, czy musimy podejmować uchwałę w 

sprawie tekstu jednolitego? 

Pan Sekretarz Gminy – udzielił odpowiedzi- tak, aby Statut Gminy Mielnik był czytelny. 

 

Komisje 14 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego Statutu Gminy Mielnik. 

 

Do punktu 1.4.  
 

Pan Wójt – przedstawił Raport o stanie Gminy za 2020 rok. Raport powstał przy współpracy 

pracowników Urzędu Gminy Mielnik i jednostek podległych, znajdują się w nim ogólne informacje o 
gminie, dane demograficzne, zestawienia z realizacji polityk, programów, uchwał Rady Gminy 

Mielnik. Raport kończy się informacją finansową, wnioskami i rekomendacjami. 

(raport o stanie gminy za 2020 rok w zał. do protokołu) 



 

Komisje 8 głosami za, przy 4 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Mielnik wotum zaufania. 

 

Do punktu 1.5.  

 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mielnik za rok 2020 przedstawiła pani Skarbnik Gminy. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 12 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Mielnik za rok 2020. 
 

Do punktu 1.6. 

 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy przedstawiła pani Skarbnik 

Gminy. Odczytała uchwałę RIO w sprawie opinii o wykonaniu budżetu za 2020 rok. 

 
(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

 

Pan radny Leszek M. Karbowski – odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 4 czerwca 2021 r. 

do RIO w Białymstoku.  

(w zał. do protokołu) 

 

Komisje 12 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

Do punktu 1.7. 

 

Projekt uchwały w sprawie pomników przyrody występujących na terenie Gminy Mielnik przedstawił 
pan Sekretarz Gminy Piotr Wysocki. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

 

Komisje 11 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie pomników przyrody 

występujących na terenie Gminy Mielnik. 

 

Do punktu 1.8. 

 

Projekt uchwały w sprawie użytków ekologicznych występujących na terenie Gminy Mielnik 

przedstawił pan Sekretarz Gminy.  
(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 11 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie użytków 

ekologicznych występujących na terenie Gminy Mielnik. 
 

Do punktu 1.9.  

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej oznaczonej nr geodezyjnym 5196/69, 

obręb Mielnik przedstawił pan Sekretarz Gminy.  
(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 10 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy części nieruchomości gminnej oznaczonej nr geodezyjnym 5196/69, obręb Mielnik. 

 



Posiedzenie opuścił pan radny Franciszek Butkiewicz. 

 

Do punktu 1.10. 
 

Projekt w sprawie zmiany w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik 

przedstawił pan Sekretarz Gminy. 
(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 9 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik przedstawił pan Sekretarz Gminy. 
W głosowaniu nie uczestniczyła pani radna Alicja Sawczuk. 

 

 Do punktu 1.11. 
 

Projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XXI/157/21 Rady Gminy Mielnik z dnia 18 lutego 2021 r.  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2021 przedstawił pan Sekretarz Gminy. 
(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 9 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały o zmianie uchwały  

Nr XXI/157/21 Rady Gminy Mielnik z dnia 18 lutego 2021 r. w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na 

rok 2021. 

 Do punktu 1.12. 
 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu przedstawił 

pan Sekretarz Gminy.  
(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 9 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Podlaskiemu. 
 

 Do punktu 1.13. 

 
Projekt uchwały w sprawie określenia wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego przedstawiła pani Kierownik GOPS w Mielniku. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 10 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

 Do punktu 1.14.  

Projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku energetycznego przedstawiła pani 

Kierownik GOPS w Mielniku.  

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 10 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku energetycznego przedstawiła. 
 

 Do punktu 2.  

 

Pan dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Mielniku przedstawił ofertę GOKSiR-u 
na sezon turystyczny. 

(w zał. do protokołu) 

Rada przyjęła do wiadomości przygotowanie Gminy Mielnik do sezonu turystycznego. 

Do punktu 3.  
 

Rada przyjęła do wiadomości przedstawioną informację z wykorzystania wypracowanej nadwyżki, 
jako realizację zapisów uchwały nr XXII/170/21 Rady Gminy Mielnik z dnia 26 kwietnia 2021r. w 



sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w 

Mielniku z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Mielnik. Ocenę 

działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku przedstawiła pani Elżbieta Kwiatkowska, 
księgowa ZGK w Mielniku.  

(w zał. do protokołu) 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokołowała: Iwona Paździora-Patkowska  
 

Przewodniczący Rady Gminy 

Artur Gacki  


